



Terra Aquatica SAS
4, Boulevard du Biopole
32500 FLEURANCE- France
☎ +33 (0) 5 62 06 08 30
✉ info@eurohydro.com

Growtrade Exclusivity

To whom it may concern,

We, the undersigned, TERRA AQUATICA SAS, a company incorporated and registered under the laws of France, having its registered office at 4 Boulevard du Biopole, 32500 Fleurance, France, telephone: +33 (0) 5 62 06 08 30 (hereinafter the "Company"), and a first-class hydroponics fertilisers manufacturer, in order to protect our products and company reputation, hereby confirm that our long term partner and distributor GrowTrade is our only legal distributor in Russia, and the only company in possession of legal authorisation to ensure import of our products in Russia.

Mr. William Texier General Director TERRA AQUATICA SAS

Owner and CEO

Fleurance, 18/01/2023

Эксклюзивность Growtrade

К кому это может относиться,

Мы, нижеподписавшиеся, компания TERRA AQUATICA SAS, учрежденная и зарегистрированная в соответствии с законодательством Франции, имеющая юридический адрес: 4 Boulevard du Biopole, 32500 Fleurance, France, тел: +33 (0) 5 62 06 08 30 (далее "Компания"), и первоклассный производитель удобрений для гидропоники, в целях защиты нашей продукции и репутации компании, настоящим подтверждает, что наш давний партнер и дистрибьютор GrowTrade является нашим единственным законным дистрибьютором в России, и единственной компанией, обладающей юридическим разрешением для обеспечения импорта нашей продукции в Россию.

Г-н Уильям Тексье Генеральный директор TERRA AQUATICA SAS

Владелец и генеральный директор

Fleurance, 18/01/2023



TERRA AQUATICA SAS
4, Boulevard du Biopole - 32500 FLEURANCE
Tél. : 33 (0) 5 62 06 08 30
SIRET N° 840 329 619 00026
TVA N° FR94 840 329 619

EMPOWERING NATURE